
 

Ympäristötieteiden opiskelijat – MYY ry 

Hallituksen kokous 2/2025 

Aika: maanantaina 24.2.2025 klo 16–17 
Paikka: Agronomiliiton tilat, Makasiinikatu 6 A 8,  
00130 Helsinki ja Zoom 
 
Osallistujat: 
 
Josefiina Tulppo 
Helmi Soininen 
Venla Larpi 
Siiri Reini 
Jonna Oksanen 
Olivia Heino 
Mikaela Vanamo 
Otso Puhalainen 
Ulla Koivula 
Sara Heinonsalo 
 
Muut jäsenet: 
 
Joel Vahtera 
Milla Kallio 
Liinu-Maija Esterinen 
 
Zoom: 
 
Helka Walldén 
Tuuli Hämäläinen 
 
 
KOKOUSPÖYTÄKIRJA 
 
 

1. Kokouksen avaus 
 
ESITYS: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
 
PÄÄTÖS: Avataan kokous ajassa 16.13. 

 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

 
3. Esityslistan hyväksyminen 

 
ESITYS: Hyväksytään esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi. 

 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

https://helsinki.zoom.us/j/68604270509?pwd=Dods0ygAOwQapLCugb78FeZdbWeaa6.1


 
4. Ilmoitusasiat 

 
4.1. Vasara ry:n vuosijuhlailmoittautuminen on auki 7.3. saakka. Onko Myyltä edustajaksi 

lähtijöitä? Venla Larpi ilmoittanut, että voisi mahdollisesti lähtä edustamaan. Venla ei 
siteenkään varma asiasta. Toistaiseksi ei innokkaita edustajia.  
 

4.2. Svunkenin vuosijuhlat ovat 26.4. Ilmoittautuminen auki 26.2.-26.3. Ei innokkaita 
edustamaan.  

 
 

5. Saapunut posti 
 
Ei saapunutta postia. 

 
 

6. Talous 
 

6.1. Talouden tilanne 
 

6.1.1. Esittelijänä Otso Puhalainen 
 
Tämän vuoden budjetti on valmis. Tilillä oli 6871,25 €. Perhomaksun kanssa on 
ongelmia. Eräpäivä on 9.3. Talis Otso Puhalainen selvittää asiaa.  

 
6.2. Saapuneet laskut ja muut maksut 

 
6.2.1. Haalarimerkkilasku Kaverisitseiltä 

 
ESITYS: Hallitus myöntää Otso Puhalaiselle oikeuden maksaa lasku 149,90€ 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

6.3. Muut talousasiat 
 

6.3.1. MyyWein tilaus 
 
ESITYS: Tilataan 200 kpl laulukirjoja Keuruun laatupainolta. Syksyllä mahdollisesti 
toinen tilaus. Keuruun laatupainolla ei ole enää Joutsen merkkiä, mikä mietityttää. 
Tämä ei vaikuta tehtävään tilaukseen. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

7. Jäsenasiat 
 

7.1. Uusien jäsenten hyväksyminen  
 
ESITYS: Liittyneet jäsenet eivät ole maksaneet jäsenmaksua, joten hyväksyttäviä jäseniä ei 
ole. 
 
PÄÄTÖS: Ei hyväksyttäviä jäseniä. 
 

7.2. Jäsenrekisterin siirtäminen Yhdistysavaimeen 
 

 Excelissä oleva jäsenrekisteri ei ole toimiva. Yhdistysavain olisi mahdollisesti parempi vaihtoehto ja 
ilmeisesti ilmainen, Siiri Reini selvittää asiaa. 



 
8. Tiedotusasiat 

 
8.1. Merkitään tiedoksi: Toiminnantarkastuskertomus 2024, Toteutunut talous 2024 ja 

Tilinpäätös ja tase 2024 ovat valmiita ja hyväksytään vuosikokouksessa 
 

9. Päätösasiat 
 

9.1. Toimintasuunnitelman 2025 hyväksyminen vuosikokoukselle esitettäväksi (liite 2) 
 
ESITYS: Hyväksytään toimintasuunnitelma 2025 sellaisenaan 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

9.2. Talousarvion 2025 hyväksyminen vuosikokoukselle esitettäväksi (liite 3) 
 
TAUSTAA: Vuosijuhlat on otettu erityisesti huomioon: Tavoitteena on ollut säästää 
vuosijuhlia varten. Shokkelonakkeilusta arvioidut tuotot mietityttää, koska Symbioosi on 
ehdottanut kertsin kahvin ja maidon maksua shokkelonakkeilun avulla. Tällöin 250 € tuotot 
nakkeilusta jäisivät pois. Tavoitteena on nostaa Karkkilan osallistuja määrää ja talousarvio 
laskettu 140 hengen osallistujamäärälle. Levikseen voisi mahdollisesti hankkia lisää 
mainoksia, jolloin tuotot lisääntyisivät.  
 
ESITYS: Hyväksytään sellaisenaan. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 
9.3. Edellisen hallituskauden kokouspöytäkirjan virheen korjaus, liite 4 

 
ESITYS: Kumotaan 2024 hallituksen 9. hallituksen kokouksessa tehty päätös. Laaditaan uusi 
päätös siitä, ettei kulukorvausta makseta, sillä se on ollut aiheeton. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

9.4. MYYn kanta Symbioosin ja SvnK:n kanssa kahvikulujen jakamiseen, esittelijänä 
 pj Helka Walldén 
 

TAUSTAA: Kertsin kahvi- ja kauramaidonkulutus on kasvanut merkittävästi, ja Symbioosi on 
lähestynyt Myytä ja SvNK:ia kulujen jakamisesta. Ehdotuksena on, että MYYn hallitus hyväksyy 
Symbioosi ry:n ehdotuksen laskuttaa MYYltä 30 % kahvi- ja kauramaitokuluista vuosittain TAI 
MYY sitoutuu lähettämään 25 talkoolaista Symbioosin vappushokkeloon 
 
ESITYS: MYYn hallitus hyväksyy Symbioosi ry:n ehdotuksen laskuttaa MYYltä 30 % kahvi- ja 
kauramaitokuluista vuosittain. Helka Walldén arvioi summaksi noin 200 €.  Milla Kallio arvioi, 
että summa on suurempi. Todetaan, että laskun maksaminen on silti parempi vaihtoehto kuin 
talkoolaisten lähettäminen Shokkeloon. 
 
Liinu-Maija Esterinen liittyy kokoukseen ajassa 17.00. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

9.5. Levis: painotalon vaihtaminen, esittelijänä Milla Kallio 
 

TAUSTAA:  
Tietoomme on tullut, että käyttämämme painotalo (Keuruun laatupaino) on menettänyt joutsenmerkin, 
joka on nykyisessä ympäristöstrategiassamme ehtona painotalolle. MYY ry:n täytyy siis joko vaihtaa 



painotaloa tai muuttaa nykyistä ympäristöstrategiaa. Ympäristöstrategia voidaan esimerkiksi päivittää 
muotoon, että riittää, että painotalolla on joutsenmerkki, EU ecolabel tai ekokompassi. Ympäristöstrategia 
voidaan myös päivittää sellaiseen muotoon, että painotalolla ei tarvitse olla ympäristösertifikaattia, mutta 
sen täytyy olla vähäpäästöinen.  
 
Joutsenmerkki on pohjoismaissa käytetty ympäristömerkki, joka myönnetään vain sellaisille tuotteille ja 
palveluille, jotka ovat ympäristön kannalta oman tuoteryhmänsä parhaita. Saadakseen joutsenmerkin 
tuotteen täytyy täyttää kriteerit, jotka minimoi päästöt koko tuotteen/palvelun elinkaaren osalta, 
Joutsenmerkki on usein myös kriteereiltään vaativampi kuin esim. EU ecolabel. EU ecolabel on vastaava 
ympäristömerkki EU-tasolla, mutta Suomessa on vain yksi painotalo, jolla on EU ecolabel (Markprint, tieto 
vuodelta 2024), varmaan sen takia, että täällä Joutsenmerkki on tunnetumpi ja suositumpi. Ekokompassi 
puolestaan on sertifikaatti, jonka yritys voi saada, jos heille perustetaan oma ympäristöjärjestelmä, 
ympäristövaikutuksia seurataan ja vähennetään. Ekokompassi siis keskittyy enemmän siihen, että yritys 
panostaa ympäristövaikutusten vähentämiseen kuin siihen, että se olisi jo valmiiksi tuoteryhmässään yksi 
ympäristöystävällisimmistä vaihtoehdoista.  
 
Hinnat 
Tehdessä päätöstä painotalosta, kannattaa ottaa huomioon myös hintatasot. Lähtökohtaisesti 
ympäristömerkityt tuotteet ovat kalliimpia. Liitteenä (liite 5) on vähän aikaa sitten Helixin tekemä 
kilpailutus painotaloista (en ole varma mille määrälle lehtiä tuo kilpailutus on tehty). Kontekstiksi, että 
viime vuoden ensimmäinen Leväperäinen maksoi 118e (64 sivua, koko b5 ja 25 kappaletta, postitus 15 € 
mukana tuossa). Pyysin myös tarjouksen Boforilta (Symbioosin käyttämät painotalo, ekokompassillinen) ja 
hintataso samankokoiselle lehdelle oli yli kaksinkertainen.  Myös huomattava asia, että Keuruun 
Laatupaino menetti joutsenmerkin yhden lakan vuoksi ja muuten sille olisi edellytykset. On siis 
mahdollista, että se on painotalona silti ympäristöystävällisempi kuin jotkut ekokompassilliset painotalot.  
 
Halutaanko ympäristöstrategiaa muuttaa? Miten? Pidetäänkö sama painotalo vai vaihdetaanko? Paljonko 
ollaan valmiita maksamaan painatuksesta? Pohditaan, onko Keuruun laatupainon toiminta silti 
paremmalla tasolla kuin Picaset,  
 
ESITYS: Ehdotetaan, että Picasetiltä kysytään, onko mahdollista varmistaa, että MYYn tilauksissa käytetään 
ekologisia vaihtoehtoja. Milla Kallio selvittää asiaa. Ehdotetaan, että seuraava Levis painatetaan Keuruun 
laatupainolla.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

 
 

10. Opintoasiat 
 
Ei esille tulleita opintoasioita. 
 

11. Työelämäasiat 
 
Ei esille tulleita työelämäasioita. 

 
 

12. Kerhotoiminta 
 
Ei esille tulleita kerhotoimintaan liittyviä asioita. 
 

13. Menneet tapahtumat 
13.1. Elokuvailta 4.2. 
13.2. Kaverisitsit 10.2. 
13.3. Elokuvailta 13.2. 

 
14. Tulevat tapahtumat 



14.1. Vuosikokous 24.2. 
14.2. Vimmojen saunailta 5.3. 
14.3. MMYL:n järjestöinfoilta 6.3. 
14.4. MMYL:n liittokokous 10.3. 
14.5. Sitsit 31.3. 

 
15. Muut esille tulevat asiat 

 
Ei muita esille tulleita asioita. 
 

16. Seuraava hallituksen kokous 
 
ESITYS: Puheenjohtajisto äänestyttää hallituksella seuraavan hallituksen kokouksen ajankohdan. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 
17. Kokouksen päättäminen 

 
Päätetään kokous ajassa 17.13. 
 
 
 
 
 
 
 
 

––––––––––––––––––––––––––  
Helka Walldén, puheenjohtaja 2025  
  
  
  
––––––––––––––––––––––––––  
Josefiina Tulppo, sihteeri 2025 

 
 
 
 
LIITTEET: 
 

Liite 1. Kokouskutsu ja esityslista 

Liite 2. MYY ry talousarvio 2025 

Liite 3. Toimintasuunnitelma 2025 

Liite 4. Edellisen hallituksen kirje pöytäkirjavirheestä 

Liite 5. Helixin painotarjoukset 

 
 
 

 

Josefiina Tulppo (Mar 31, 2025 15:27 GMT+3)

Helka Walldén (Apr 3, 2025 10:50 GMT+3)
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